
 
 

 

Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 25 

mars 2023 

 
 

Närvarande:  

Gunnel, Ulrika, Mairi, Anna T, Carina, Camilla, Aira, Mia, Britt, Barbro och två 

tolkar.  

Plats: Vippen Fyrishov 

 
 

1. Öppnande av mötet 

Ordförande Gunnel hälsade välkomna.  

 

2. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 

Vi vill samla in synpunkter från alla spelare inför nästa säsong hur man ställer sig till 

spel enligt nuvarande kända alternativ (ingen rangordning): 

Dam division 1 med samarbetsavtal 

Dam division 1 med egna spelare (kräver nyrekrytering)  

Dam division 2 4-manna lag 

Dam division 2 fler 4-manna lag 

 

Sedan tidigare är vi överens om att spel i damserie är vårt förstahandsval.  

 

Camilla lyfter frågan om mer sammanhållning och tillfällen att ses. Det är få personer 

som har träningsabonnemang vilket gör att det blir långt mellan gångerna. Camilla 

bjuder in till AW i kombination med medlemsmöte torsdag 27 april från kl. 17. Mötet 

börjar kl. 18. Tanken är att vi ska landa diskussionen om ex. seriespel nästa år inför 

beslut på årsmötet. Plats Börjegatan 11. Mer information kommer.  

 

Mia påminner om att det finns klubbkortshäften att hämta i skåp 7. Det är som vanligt 

två obligatoriska häften per person som ska betalas snarast till Mia. 200 kr/häfte.  

 

Flamman cup spelas lördag 13 maj. Efter cupen är det dags för årsmöte. Formell 

kallelse skickas ut när lokal är bokad. Preliminärt i Rosa stugan.  

 

Seriespel/UK 

Det har fungerat bra med lån av spelare från och till UBC. De har än så länge lånat ut 

fler spelare än vi har deltagit i UBCs matcher. Önskan från UBC att vi kan ställa upp 

med en ytterligare spelare imorgon 26/3. 

 

Nästa helg har vi dubbelmatch i Karlstad. Mötet beslutade att vi åker i två bilar i stället 

för att hyra buss. Vi kan på det sättet få med oss två reserver, dvs. 10 spelare. Det 

finns bilar och chaufförer tillgängliga.  

 



 
  

3. Ekonomi 

Ekonomin är god. Det saknas några inbetalningar för abonnemang. Aira påminner då 

det är viktigt att betalningarna är ikapp till bokslutet per sista mars.  

 

4. Övrigt 

Vi har fått nya fina matchtröjor! Flamman tackar sponsorerna och än så länge är vi 

obesegrade i nya tröjan.  

 

Carina skickade ut intresseanmälan till den årliga Ålandsresan 18-20 augusti.  

 

Valberedningen (Anna T) vill att den som har för avsikt att avsluta sitt uppdrag i 

styrelse, festkommitté etc. kontaktar henne så snart som möjligt.  

 

5. Nästa medlemsmöte 

Se ovan i punkt 2. 

 

 

 

 

 

Justeras    Vid protokollet 

 

 

 

…………………………………………  ……………………………… 

Gunnel Söder   Ulrika Sjögren 

   


